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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A civil szektorban dolgozó 40 ezer munkavállalót 
miért nem akarja megmenteni a kormány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban megjelent a Kormány 105/2020. (IV. 10.) Korm. Rendelete a veszélyhelyzet idején
történő csökkentett munkaidős foglalkoztatásnak a Gazdaságvédelmi Akcióterv keretében történő
támogatásáról.

A rendeletből  kiderültek  a  magyar  kurzarbeit-szabályozás  részletei,  így az is,  hogy kik vehetik
igénybe azt. Sajnálatos módon a munkáltatók sorából kikerült minden olyan szervezet, amely a civil
szervezetek működéséről  és támogatásáról  szóló 2011.  évi  CLXXV. törvény 1.  §-ában felsorolt
szervezetek között szerepel, így az egyesületek és az alapítványok nem jogosultak igénybe venni a
kormányzat nyújtotta támogatást sem, ezáltal várhatóan sokezer munkahely fog megszűnni a civil
szférában.

Tisztelt Miniszter Úr,

Szeretném  felhívni  a  figyelmét,  hogy  számos  egyesület  és  alapítvány  végez  nemzetgazdasági
szempontból  fontos  tevékenységet,  például  felnőttképzést.  Ez  ráadásul  olyan  terület,  amelyre  a
veszélyhelyzet elmúlása után különösen nagy szükség lesz, hiszen munkahelyek szűntek meg és
számos munkavállaló átképzésre szorul majd annak érdekében, hogy újra el tudjon helyezkedni.

Tisztelt Miniszter Úr,

Kérem, válaszoljon a fenti problémával kapcsolatos kérdéseimre:

Miért maradtak ki civil szervezetekről szóló törvény szerint működő szervezetek a kormányzat által



támogatott munkaadók köréből?

A  kormány  szerint  nincsenek  veszélyben  lévő  munkahelyek  ebben  a  szférában  vagy  csak
egyszerűen nem kívánják megmenteni őket?

Kívánják-e módosítani a rendeletet annak érdekében, hogy a nemzetgazdasági szempontból fontos
tevékenységet  végző  szervezetek  (például  oktatási  tevékenységet  végzők)  mégis  támogatáshoz
juthassanak?

Tisztelettel,

Szabó Tímea (Párbeszéd)
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